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Referat 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 20. marts 2025 
19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Bjørn B. Lauritzen (BBL), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt 
(AMS), Steen Jensen (SJ), Birgitte Edens (BE), Morten Mortensen (MM) 
 
Afbud: Lars Kesby (LK), Lars O. Lasgaard (LOL), Hans Erik Mogensen (HEM) 
 
 

Dagsorden: 
 
Beslutningspunkter: 
 
Kl. 19:00 til 21:00 
  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde. 
Godkendt 

 
3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 

gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Uændret. 
 

4. Konstituering af bestyrelsen, herunder evaluering GF-
2025. 
Lars Kesby har meddelt, at han pga. personlige årsager 
udtræder af bestyrelsen med omgående varsel. 
 
Beslutningen betyder, at bestyrelsen ved dette ordinære 
bestyrelsesmøde har konstitueret sig som følger: 
 
Formand: Hans A. Sørensen 
Næstformand: Steen Jensen 
Kasserer: Allan M. Skydt 
Baneudvalgsformand: Bjørn B. Lauritzen 
Sekretær: Susanne Olesen 
 
1. Suppleant – Birgitte Edens 
2. Suppleant – Lars Otto Lasgaard 
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Den nye bestyrelse vil uændret fortsætte det arbejde og de 
projekter som er planlagt og fremlagt senest ved GF-2025.  
 
Tak til Lars for hans mangeårige indsats og frivillige arbejde 
for klubben. 

 
Generalforsamlingen blev flyttet til Efterskolen grundet mange 
(ca. 125±) tilmeldte. Der var en god stemning og opbakning til 
bestyrelsen. Næste år vil bestyrelsen have konstituerende 
møde umiddelbart i forlængelse af Generalforsamlingen, hvor 
der også tages stilling til evt. udmelding på sociale medier og 
til presse om nye tiltag eller aktiviteter i KLG. 
 

5. Status Damsø Plantage med overtagelse pr. 1. april 2025 
iht. Generalforsamlingsbeslutning af 19. februar, herunder 
drøftelse for anvendelse/vedligehold af området indtil 
(forventelig ca. 2-årig) lokalplansbehandling vil være 
afsluttet. 
Handlen er godkendt ar parterne og købesum er som aftalt 
deponeret hos ejendomsmægler og sælger. Underskrivelse og 
tinglysning af skøde forventes ske snarest. 
 
Vi har fået opdateret tilbud på tilpasningslån F5 over 20 år på 
2,2 mill. Som d.d. er underskrevet af formand & kasserer. 
 
Næste skridt er arealsammenlægning af den købte jord til KLG 
eksisterende ejendom, hvilket er aktiveret ved landinspektøren 
og forventeligt afsluttet om ca. 3 mdr. 
 
Der skal ske en lokalplansændring for at kunne bruge jorden til 
golfbane og arbejdet med dette ønsker bestyrelsen at aktivere 
nu, så det sker parallelt med det øvrige arbejde. Der etableres 
kontakt og igangsættelse af projektet i forlængelse af aftenens 
bestyrelsesmøde. 
 
I forbindelse med lånoptagelse godkender bestyrelsen en 
tillægsbevilling til renter og bidrag i 2025 på kr. 96.081 som 
finansieres af likvide midler. Fra 2026 og fremad bliver 
udgifterne indregnet i budgetterne. 
 
Bestyrelsen har fået to henvendelser fra to medlemmer der er 
interesserede i jagt i det nye område. Bestyrelsen giver afslag 
på forespørgslen, da vi ikke ønsker jagt på området, men i 
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stedet ønsker at have det som grønt område til medlemmer og 
brugere af naturstien. 

 
6. Budgetopfølgning pr. 28. februar ’25 inkl. 

medlemssituationen. 
Vi følger budgettet nogenlunde. Vi er lidt bagud på 
kontingenter og kontoret er i gang med at kontakte 
medlemmer i restance. 

 
7. Opdatering vedr. Rekrutterings- & Markedsføringsplan 

2025. 
MM fortalte om forskellige tiltag, bl.a. opstarts video og åbent 
hus fra 28. marts. Reklame på by pyloner i ugen op til 
arrangementer. PR deles på KLG facebook, instagram og 
hjemmeside. 

 
8. Personalesituationen hos greenkeepere, træner, samt 

kontor og serviceteam forud for sæsonstart. 
Greenkeeperstaben er i øjeblikket reduceret på grund af 
sygdom. 
Der er pr. 1.4.25 ansat PGA pro elev Nicolaj Kock. 
Kontor og serviceteam er uændret, men vi ønsker hjælp til de 
sociale medier og er undersøgende på dette.  
 

9. Forslag fra medlemmerne. 
 

Et medlem henvender sig med ønske om flere bænke på 18-
hullers banen, og specifikt ved udslag tee 49. 
 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at der ikke 
umiddelbart er planer om flere bænke på banen og eksisteren-
de bænke er forsøgt fordelt og placeret bedst muligt ud fra det 
”naturlige” forløb med stierne. Placering af bænke ved teested 
49 kan/vil skabe uheldige situationer ved udslag fra 62, 59 og 
55. Der findes måske andre løsninger på udfordringen, og 
derfor en venlig opfordring til henvendelse på kontoret for en 
drøftelse af disse. 

-  
 
 
 
 
Orienteringspunkter: 
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1. Orientering fra manager inkl. præsentation af 
træningsplaner / program for foråret, og herunder 
markedsføringen af tilbud mv. 
MM orienterede bl.a. om opstart af begyndere, hvor der aktuelt 
er ca. 11 i gang. Der er kommet to nye til i begynderudvalget. 
Der har været rigtig god tilslutning til indoor, hvor det har været 
svært at få plads/tider pga. den øgede interesse. Der er sendt 
information ud til medlemmerne om træningstilbud, og der er 
begyndt at komme tilmeldinger. Der er ligeledes udsendt invi-
tationer ifm. Company Day, Åbningsmatch, Mix/par m.m. 
Vedr. sponsorer arbejder MM med både nogle genforhandlin-
ger og nye emner. Der samarbejdes med Sydvestjyllands 
Efterskole om etablering af golflinje med tilknytning til KLG. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden inkl. status på 
projekter i klubhuset - lobby, nye vinduer, flytning af 
depotrum, og bag- / aktivitetsrum mv. 
Greenkeeper vurderer at banen ser fin ud og vi er sluppet godt 
igennem vinteren, og vi kan derfor åbne for sommergreens fra 
fredag d. 21. marts, dog på nær hul 4, 5 og 6, og fortsat med 
måtter. 
I klubhuset er vinduer udskiftet på 1. salen og vi er i fuld gang 
med etablering af depotrum ved restauranten og indretning af 
en del af restauranten. Lobbyen er også under færdiggørelse. 
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 15. maj 2025. 
 

 

For referatet Susanne Olesen 

 

 

 

 

 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Steen Jensen (Næstformand) 

 

 

 

Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
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